



SYLVANIA

Model#/Modèle#: 63870
 LEDMD4500ST95C3WH
 120VAC 10W 60Hz
 FCC ID: 2AKGT-63870

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. CAN ICES-005 (B).



Cet appareil est conforme à la section 15 des normes de la FCC. Son fonctionnement est sujet aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférence nuisible, et (2) cet appareil doit accepter toutes les interférences reçues, y compris celles pouvant entraîner un fonctionnement non souhaité. CAN NMB-005 (B).

CONFORMS TO UL STD. 1598
 CERTIFIED TO CSA STD. C22.2 No. 250.0
 Made in Vietnam / Fabriqué au Vietnam

SE CONFORME A LA NORME D'UL.1598
 CERTIFIÉ A LA NORME DE CSA. C22.2 NO.250.0
 Date Code / Code Date: 0320WWYY

CAUTION - RISK OF FIRE. MIN 90°C SUPPLY CONDUCTORS. DO NOT INSTALL INSULATION WITHIN 76 mm (3 in) OF ANY PART OF THE LUMINAIRE. CONSULT A QUALIFIED ELECTRICIAN TO ENSURE CORRECT BRANCH CIRCUIT CONDUCTOR. INHERENTLY PROTECTED. SUITABLE FOR DAMP LOCATIONS

ATTENTION - RISQUE D'INCENDIE. LES FILS D'ALIMENTATION 90°C MIN. NE PAS METTRE L'ISOLANT À MOINS DE 76 mm (3 po) DE TOUTE PARTIE DU LUMINAIRE. CONSULTER UN ÉLECTRICIEN QUALIFIÉ POUR VOUS ASSURER QUE LES CONDUCTEURS DE LA DÉRIVATION SONT ADÉQUATS. PROTECTION INHÉRENTE. CONVIENT AUX EMPLACEMENTS HUMIDES